
»دنیای هوادار« به یاد روح قلم
 زنده یاد ناصر احمدپور 

منتشر می شود

روزنامه اقتصادی - ورزشی
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نه کسی به سراغ مان آمد، نه تلفنی زده شد
و نه حتی قولی داده شد!

محمد  موسوی: والیبال
رو به سقوط است!

4
سیامند  رحمان: 

امیدوارم رکوردی تاریخی را 
در توکیو ثبت کنم

3
پیام عبور شورای شهر از انتخاب شفقی چه بود

اجماع از ترس
یا ترس از جدال

2

مدیرکل مخابرات استان البرز:

فضای مجازی باعث حذف 
انحصارگرایی در تمام 

زمینه ها شده است

2

سومین دوره بازی های المپیک جوانان 2018 - آرژانتین

برق طلای المپیک برگردن یلدای البرز
کیمیای دوم در راه است...

استاندار البرز در مراسم افتتاح مصلی شهر جدید هشتگرد:

حل معضلات شهر جدید را به جد در دستور کار قرار دادیم

1

2

3

یلدا ولی نژاد تکواندوکار وزن 63- کیلوگرم 
تمامی  بر  غلبه  با  شد  موفق  کشورمان 
بازی های  نخست  سکوی  بر  حریفانش 
المپیک جوانان ایستاده و اولین مدال آور 

کاروان ایران لقب بگیرد.
جوانان  المپیک  بازی های  دوره  سومین 
یکشنبه  روز  از  تکواندو  بخش  در   2018
-15 مهرماه با حضور 100 تکواندوکار از 56 
کشور در »بوینس آیرس« آرژانتین آغاز شد 
و تا امشب )پنجشنبه - 19 مهرماه( ادامه 

خواهد داشت.
روز چهارشنبه - 18 مهرماه و در روز چهارم 
این رقابت ها، مبارزات اوزان 63- کیلوگرم 
دختران و 73- کیلوگرم پسران پیگیری شد 

که یلدا ولی نژاد و علی اشکوریان به عنوان 
نمایندگان ایران به مصاف رقبایشان رفتند.

یلدا ولی نژاد تکواندوکار وزن 63- کیلوگرم 
به  رقابت ها  این  در  شد  موفق  کشورمان 

نشان طلایی دست پیدا کند.
»ناتالی  مصاف  به  گام  نخستین  در  یلدا 
همادی« از اردن رفت و با نتیجه 12 بر 2 
به برتری رسید، در ادامه رو در روی »لسلیه 
سولترو« از مکزیک قرار گرفت تا ثانیه های 
آخر غیرتمندانه جنگید و با نتیجه 26 بر 22 

راهی فینال شد.
وی در این مرحله نیز به مصاف »نادیسا 
بوزانیچ« از صربستان قهرمان نونهالان اروپا 
2015، نایب قهرمان نونهالان جهان 2015 

و قهرمان نوجوانان جهان 2018 رفت و با 
غلبه 23 بر 17 برابر این هوگوپوش موفق 
کاروان  و طلایی  آور  مدال  نخستین  شد 

ایران لقب بگیرد.
هدایت تیم دختران برعهده فاطمه صفرپور 

به عنوان سرمربی است.
گفتنی است؛ این رقابت ها G 10 است و 
به دارندگان مدال طلا، نقره و برنز به ترتیب 

100، 60 و 32 امتیاز تعلق می گیرد.
ولی نژاد و اشکوریان مدال های زرین خود را 

به قهرمانان ماندگار ایران تقدیم کردند
موفق  که  اشکوریان  علی  و  ولی نژاد  یلدا 
دوره  سومین  طلای  مدال  دو  شدند 
بازی های المپیک را کسب نمایند مدال های 

خود را به قهرمانان ماندگار میهن، سیروس 
دوبرا و امیر طلایی تقدیم کردند.

یلدا ولی نژاد تکواندوکار وزن 63- کیلوگرم 
بامداد روز پنجشنبه - 19  کشورمان که 
مهرماه موفق شد با غلبه بر تمامی حریفانش 
اولین مدال و نخستین طلای کاروان ایران 
را کسب کند مدال زرین خود را به شهید 
تکواندوکار دفاع مقدس »سیروس دوبرا« 

تقدیم کرد.
این  در  که  نیز  اشکوریان  علی  همچنین 
رقابت ها موفق شد حریفان قدرتمند خود 
را از پیش رو برداشته و بر سکوی قهرمانی 
بایستد مدال خود را به شهید تکواندوکار 

دفاع مقدس »امیر طلایی« اهدا کرد.

سومین دوره بازی های المپیک در حالی به 
پایان رسید که تیم تکواندو ایران در مجموع 
دختران و پسران موفق شد سه مدال طلا و 

یک نقره کسب کند.
سومین دوره بازی های المپیک جوانان 2018 
در بخش تکواندو از روز یکشنبه -15 مهرماه 
از 56 کشور در  تکواندوکار  با حضور 100 
»بوینس آیرس« آرژانتین آغاز شد و بامداد 

روز جمعه – 20 مهرماه به پایان رسید.
تیم تکواندو کشورمان که سهمیه صد در 
صدی برای حضور در این رقابت ها کسب 
با ترکیب حامد اصغری در وزن  کرده بود 
63- کیلوگرم، علی اشکوریان در وزن 73- 
کیلوگرم و محمدعلی خسروی در وزن 73+ 
کیلوگرم در گروه پسران و همچنین مهلا 
مومن زاده در وزن 44- کیلوگرم، یلدا ولی نژاد 

در وزن 63- کیلوگرم و کیمیا همتی در وزن 
به مصاف  63+ کیلوگرم در گروه دختران 

رقبایش رفت.
در پایان این مسابقات و در بخش پسران، 
ایران)علی اشکوریان و محمدعلی خسروی( 
و روسیه هرکدام دو مدال طلا را به نام خود 
ثبت کردند و کره جنوبی نیز یک مدال طلا، 

یک نقره و یک برنز را کسب کرد.

در بخش دختران نیز روسیه صاحب دو مدال 
طلا شد و ایران )یلدا ولی نژاد و کیمیا همتی( 
و مراکش نیز یک مدال طلا و یک نقره را به 
خود اختصاص دادند و تایلند نیز به یک مدال 

طلا دست یافت.
هدایت تیم پسران برعهده محمدرضا زوار 
به عنوان سرمربی است و فاطمه صفرپور نیز 

سرمربیگری تیم دختران را برعهده دارد.

با رای اکثریت آرا اعضای شورای شهر
با رای وزیر کشور مبنی بر مخالفت با 
مأموریت فرماندار کرج در شهرداری 

موافقت شد
در نود و سومین جلسه رسمی 
شورای شهر کرج که با موضوع 
انتخاب شهردار آغاز شد، با رای 
وزیر کشور مبنی بر مخالفت 
در  کرج  فرماندار  مأموریت  با 

شهرداری موافقت شد.
عباس زارع رئیس شورای شهر 
گزارشی  جلسه  ابتدای  کرج 
خصوص  در  خود  اقدامات  از 
مصوبه شورای شهر کرج مبنی 
ارائه داد و  بر انتخاب شهردار 
گفت: طی هفته گذشته مکاتبه ای با ریاست جمهور و وزیر کشور 

داشته ام تا بتوانیم تکلیف شهردار کرج مشخص شود.
زارع در ادامه با اشاره به اینکه سیروس شفقی شهردار منتخب از 
کاندیداتوری خود برای شهرداری کرج انصراف نداده است، افزود: 
وی طی تماس تلفنی اعلام کرده است که تابع تصمیم شورای 

شهر خواهد بود.
در جریان تعیین وضعیت شهردار منتخب، نامه ارسالی وزارت 
کشور که به عدم موافقت وزیر کشور با مأموریت شفقی جهت 
حضور در سمت شهردار کرج بود اشاره داشت رای گیری و با 

اکثریت آرا به تصویب شورا رسید.
با قبول نامه وزارت کشور، شورای شهر کرج وارد فاز جدیدی از 
انتخاب شهردار شد و بر همین اساس مقرر شد جلسه غیررسمی 
با حضور اعضای شورا و کاندیداهای منتخب برگزار و در جلسه 

رسمی روز شنبه انتخاب شهردار کرج صورت پذیرد.

به نامه وزارت کشور رای مخالف دادم
خستو: حق شورا تضییع شد

رحیم خستو با اشاره به رای مخالف خود به نامه وزیر کشور، افزود: 
در رابطه با نامه وزارت کشور من رای مخالف دادم به دلیل آن 
که در قانون اساسی جایگاه شورا مشخص است که چه نقش و 

وظایفی دارد.
وی بیان کرد: برخی عنوان کرده اند که برای انتخاب شهردار باید 
با وزیر کشور رایزنی می کردیم، کجای قانون گفته شده که برای 

انتخاب شهردار باید با شخص وزیر کشور هماهنگ کرد؟
سخنگوی شورای اسلامی شهر کرج با بیان این که کجا امکان 
دیدار عضو شورا یا حتی رییس شورا با وزیر کشور وجود دارد، ادامه 
داد: در همین مدت دوستان بارها درخواست دیدار با وزیر را داشته 
اند ولی امکان دیدار فراهم نشد. خستو گفت: ما از نماینده عالی 
دولت یعنی استاندار استمزاج کردیم، این که استاندار از وزیر کسب 

تکلیف کرده اند یا نه الله اعلم.
این عضو شورا تاکید کرد: در عین دفاع از شورا و تک تک همکاران 
معتقدم که حق شورا تضییع شد، حتی اگر تصمیم بدی هم گرفته 
بودیم باید به تصمیم شورا احترام گذاشته می شد تا شورا خود 

پاسخگوی تصمیمات خود باشد.

خبر

کشف تخلف سه هزار میلیارد ریالی ارزی 
در البرز

مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز از کشف سه هزار میلیارد ریالی در 
قالب چند تخلف ارزی در این استان خبر داد.

علی اکبر مختاری افزود: در این زمینه هفت پرونده متخلفان ارزی 
توسط بانک های ملی، دی، توسعه تعاون و کشاورزی در چند ماه 
گذشته تکمیل و برای بررسی و پیگیری لازم به تعزیرات حکومتی 

استان البرز ارجاع شد.
وی اظهار داشت: متخلفان این پرونده ها، ارزهای خارجی از قبیل دلار، 
یورو، یوان چین ، وون کره و درهم را از بانک های یاد شده دریافت 

کرده اند.
مختاری گفت: تاکنون حکم پنج پرونده صادر شده که یکی از این 
پرونده ها مربوط به یک شرکت دارای اساسنامه خرید، فروش و اجاره 
شرکت بوده که از بانک توسعه تعاون 15 میلیارد وون کره ارز دریافت 

کرده اما به تعهد خود عمل نکرده است.
مدیرکل تعزیرات حکومتی البرز تاکید کرد: مقرر گردید که این شرکت 

ارز دریافتی را به قیمت محاسبه روز به بانک مربوطه باز پس دهد.
وی خاطرنشان کرد: این شرکت متخلف همچنین به 147 میلیارد 
ریال جریمه محکوم و به مدت یک سال کارت بازرگانی آن نیز تعلیق 

شده است.
مختاری افزود: هم اینک 2 پرونده تخلف دیگر از سوی بانک ها دریافت 
گردیده و در مرحله بررسی می باشد که به زودی حکم قضایی مربوطه 

نیز صادر خواهد شد.

15  دستگاه اجرایی برتر البرز معرفی شدند
رئیس سازمان مدیریت و برنامه ریزی استان البرز گفت: 15 دستگاه 

اجرایی برتر جشنواره شهید رجایی استان تجلیل شدند.
زهرا عربشاهی افزود: این دستگاه ها از بین 49 دستگاه شرکت کننده 
با در نظر گرفتن شاخص های عمومی، خصوصی و اقتصادی به برتری 

رسیدند.
امور  ادارات،  و خصوصی  عمومی  های  در شاخص  داد:  ادامه  وی 
اقتصادی و دارایی، هواشناسی، آب و فاضلاب، ثبت احوال و منابع 

طبیعی در البرز برتر شدند.
عربشاهی گفت: شرکت توزیع برق، جهاد کشاورزی، اداره کل میراث 
فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری ، ورزش و جوانان ، آموزش و 
پرورش در شاخص های عمومی این استان در جایگاه برتر قرار گرفتند.

وی اضافه کرد: ادارات امورمالیاتی، بهزیستی، دامپزشکی، زندان ها، 
شهرک های صنعتی نیز در شاخص های اختصاصی البرز به برتری 

دست یافتند.

خبر

شناگر ایران بهترین ورزشکار 
مسابقات پاراآسیایی

ایزدیار: هم  قهرمان 
شدم، هم به قولم 
برای 6 طلا وفا کردم

سومین دوره بازی های المپیک جوانان 2018 - آرژانتین

برق طلای المپیک برگردن یلدای البرز
کیمیای دوم در راه است...

المپیک 2018 جوانان - آرژانتین

هت تریک طلایی تکواندوی ایران در میدان المپیک

خداحافظ  استاد
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خبر
مدیرکل هواشناسی البرز اعلام کرد که افزایش ابر و رگبار 

پراکنده برای سه روز آینده البرز پیش بینی می شود.
منصور رحمانیان اظهارداشت: بررسی آخرین الگوهای 
پیش یابی هواشناسی حاکی از جوی کم و بیش ناپایدار 

طی سه روز آینده در منطقه البرز مرکزی است.
وی ادامه داد: این وضعیت در بعضی ساعات افزایش ابر، 
وزش باد گاهی شدید و لحظه ای در پاره ای نقاط رگبار 

پراکنده و رعد و برق پیش بینی می شود.

افزایش ابر و رگبار پراکنده برای البرز پیش بینی شد

رئیس پلیس امنیت فرماندهی استان البرز:
19 مرکز فعال گذرنامه در کرج

وجود دارد
رئیس پلیس امنیت و اطلاعات 
فرماندهی انتظامی استان البرز 
کرج  کلانشهر  سطح  گفت: 
19 مرکز فعال گذرنامه وجود 
دارد و بنا به درخواست مردم 
هشتمین  بیست و  گرمدره 
گرمدره  در  نیز  استان  مرکز 

فعال شد.
سرهنگ عباس شاهی در کرج، 
عمومی  امنیت  پلیس  گفت: 

ناجا دارای چهار زیر مجموعه جامع است که می توان به اداره 
اطلاعات، نظارت بر اماکن عمومی، مهاجرت و گذزنامه و امنیت 

اخلاقی اشاره کرد.
وی افزود: اداره پشتیبانی در پلیس امنیت عمومی بسیار 
نقش موثر و مفیدی خواهد داشت که در هنگام عملیات 
بر  را  گروه  پشتیبانی  نقش  و  قرار می گیرد  استفاده  مورد 

عهده دارد.
رئیس پلیس امنیت و اطلاعات فرماندهی انتظامی استان البرز با 
اشاره به وظایف ذاتی پلیس و نیروهای این مجموعه، تصریح کرد: 
همه ما بر ارتباط موثر اقشار مختلف جامعه و نیروی پلیس واقف 
هستیم و لازم به ذکر است که وظیفه ذاتی پلیس و نیروها ایجاد 
امنیت و تداوم آن در جامعه است از این رو باید رابطه مردم هم با 

این حوزه قطع نشود.
شاهی خاطرنشان کرد: همان طور که اداره پلیس سعی در ایجاد 
امنیت و ارتباط با مردم جامعه است به طبع آن با هنجارشکنان و 
متخلفین برخورد قانونی خواهد داشت که ممکن است این رفتار 

را نپذیرند.
وی با بیان اینکه موفقیت و چالش های مجموعه پلیس قابل 
مقایسه نیستند، بیان کرد: پلیس جامعه در هر صورت نباید امنیت 
و آرامش هم وطنانش را به دلیل منافع فردی زیر پای بگذارد 
و گفتنی است که میزان موفقیت های این حوزه بسیار بیشتر از 

تعداد چالش های آن است.
شاهی از افتتاح بیست و هشتمین دفتر دریافت گذرنامه در گرمدره 
خبر داد و گفت: چند روز گذشته به دلیل مشکل مردم در دریافت 
و اخذ گذرنامه، این دفتر را در گرمدره افتتاح کردیم که البته لازم 
به ذکر است 19 دفتر سراسری در کلانشهر کرج وجود دارد و 

آماده خدمت رسانی به شهروندان می باشد.
وی در پایان با اشاره به امنیت اخذ گذرنامه، تاکید کرد: لطفا در 
هنگام اخذ گذرنامه خود از اعتماد به سودجویان و فریب هایی 
مانند دریافت زود هنگام آن خودداری کنید زیرا جعل اسناد شما 

در آینده مشکل ساز خواهد شد.

خبر

نماینده عالی دولت در استان البرز گفت: با 
تلاش هایی که در راستای رونق تولید صورت 
گرفته، توفیقات ارزشمندی کسب شده ولی 
این بدان معنا نیست که هیچ مشکلی نیست 
دیگر وجود ندارد، بنابراین همچنان با قدرت 

در این مسیر گام بر می داریم.
برداری  بهره  مراسم   در  نجفی  محمدعلی 
از  مصلی بزرگ شهر جدید هشتگرد و اقامه 
اولین نماز سیاسی عبادی جمعه در این مصلی 
با بیان اینکه ساوجبلاغ یکی از شهرستان های 
اثرگذار و پربرکت در کشور است افزود: در این 
استان بیش از 3 هزار و 500 واحد تولیدی 

صنعتی مستقر  و فعال است.
با  و  بزرگ  واحدهای  بیشتر  داد:  ادامه  وی 
اهمیت البرز، که اشتغال چند هزار نفری را 
برای این استان ایجاد کرده، در ساوجبلاغ 

مستقر هستند.
نجفی با اشاره به اینکه طی حدود یک سال 
اخیر سفرهای مکرر به ساوجبلاغ داشته ام، 
گفت: علی رغم مشکلات موجود که استکبار 
برای نظام جمهوری اسلامی ایجاد کرده، با 
اهتمام ویژه تری درصدد تسهیل و رفع موانع 

تولید استان هستیم.

را  البرز  تولید  موانع  رفع  و  تسهیل 
همچنان با قدرت ادامه می دهیم

وی افزود: با تلاش هایی که در راستای رونق 
ارزشمندی  توفیقات  گرفته،  صورت  تولید 
کسب شده ولی این بدان معنا نیست که هیچ 

مشکلی دیگر وجود ندارد.
استاندار البرز اضافه کرد: همواره با رصد شرایط 
تولیدکنندگان در استان و بازدید مستمر از 
روند امور آنها، سعی بر اتخاذ تدابیر پیشگیرانه و 

به موقع در این برهه حساس داشته ایم.

طی چند ماه آینده خبرهای خوبی در 
حوزه راه سازی البرز اعلام می شود

سازی  راه  حوزه  در  که  اقداماتی  به  وی 
و  کرد  اشاره  شود،  می  پیگیری  استان 
گفت: کمربندی جنوبی آبیک به چرشمهر، 
قطارشهری، راه آهن و مترو که با تلاش های 
صورت گرفته طی یک سال اخیر پیشرفت 
های قابل توجهی در این راستا مشهود است.

نجفی افزود: به طور قطع در ماه های آینده 

شرایط مطلوب تری در حوزه راه های البرز 
خواهیم داشت چراکه یکی از معضلات اصلی 
البرز ترافیک درون و برون شهری محسوب 
پروژه های  از  برداری  بهره  با  می شود که 
زیادی  حدود  تا  استان  های  راه  در  بزرگ 

کاهش می یابد.
وی با اشاره به مشکلات شهرجدید هشتگرد 
خاطرنشان کرد: طی چند بازدید صورت گرفته 
با همراهی مدیریت جدید شهر و مسئولان 
ملی اقدامات بزرگی صورت گرفته و حل سایر 

موارد نیز به جد در دستور کار قرار دارد.

موضوع تغییر نام شهرجدید هشتگرد 
را از طریق معاون اول رییس جمهوری 

پیگیری خواهم کرد
استاندار البرز گفت: یکی از مطالبات اصلی 
مردم شهرجدید هشتگرد تغییر نام این شهر 
به مهستان است که مراحل تحقق این امر 
طی شده و تصمیم نهایی را هیات دولت باید 
اعلام کند و این امر را در دیدار با معاون اول 

رییس جمهوری مطرح خواهم کرد.
وی به اتصال قطار تهران-کرج- به شهرجدید 

هشتگرد اشاره کرد و افزود: که پیگیری های 
جدی در این راستا انجام شده که با تخصیص 
جدیدی که صورت گرفت امید است بزودی 

به بهره برداری برسد.
دکتر نجفی عنوان کرد: بیمارستان نیز یکی 
از نیازهای مردم شهرجدید است از این رو با 
بررسی های صورت گرفته زیبنده این شهر 
نمی دانیم که در روند تکمیل این بیمارستان 

وفقه ایجاد شود.
وی گفت: رفع موانع این بیمارستان را طی 
جلسات مشترک با دانشگاه علوم پزشکی و 
وزارت بهداشت، درمان و آموزش پزشکی در 

دستور کار قرار می دهیم.

با حمایت مردم از خدمتگزاران نظام، کشور 
از این برهه حساس نیز عبور می کند

استاندار البرز افزود: اکنون کشور در شرایط 
با  نظام  خدمتگزاران  و  دارد  قرار  سختی 
جدیت ویژه ای درصدد حل مشکلات مردم 
هستند، ما بعنوان فرزندان این مرز و بوم، 
بدنبال  و  دانسته  نعمت خود  ولی  را  مردم 

کسب رضایت آنها هستیم.

پیام عبور شورای شهر از انتخاب شفقی چه بود
اجماع از ترس، یا ترس از جدال

اقدامی  در  شهر  شورای  اعضای 
که  شرایطی  در  و  برانگیز  تعجب 
در روزهای گذشته بر انتخاب خود 
برای سکانداری شهرداری کرج یعنی 
در  داشتند  تأکید  شفقی  سیروس 
اقدامی با پذیرش نامه وزارت کشور 
مأموریت  با  موافقت  بر عدم  مبنی 
فرماندار کرج به شهرداری، فصل جدیدی در انتخاب شهردار این 

کلانشهر آغاز کردند.
اعضای شورای شهر که تحت عنوان لیست امید و با پرچم داری 
اصلاحات به پارلمان شهری کرج راه یافتند، انگار این روزها در 
مقابل اهرم های سیاسی شهر خود را بازنده دیده و دیگر میل و 
انگیزه ای برای تلاش در مقابل بسیاری از عوامل تصمیم گیرنده 
بیرونی که مردم در انتخابات برای کنار گذاشتن آن ها پا در عرصه 

گذاشتند، ندارند. 
جالب است بدانیم این تغییر 180 درجه ای در شرایطی رخ داد 
که در روزهای نخست پاسخ منفی وزارت کشور، برخی اعضا این 
اقدام را خلاف قانون و بی توجهی وزارت کشور به جایگاه شورا 
بشمار می آوردند، اما ناگهان رای اکثریت بر پایان این جدال 
افکار بسیاری را در اذهان عمومی  این تصمیم  می شود! که 

جاری می سازد.
در فاصله اندکی مانده به پروسه انتخاب شهردار جدید که در عصر 
روز شنبه در جلسه فوق العاده ای صورت خواهد گرفت، خبرهای 
نگران کننده ای به گوش می رسد! جالب است بدانیم در شورایی 
که حدود 15 ماه است هیچ نشانی از اتحاد و یک رنگی دیده نشده 
است، شنیده ایم همه 13 عضو در یک گزینه به اجماع رسیده اند! 
اجماعی که حضور گروه حداقلی که از حمایت اهرم های فشار 

بهره می برند می تواند جای بحث باشد!
چگونه می شود این گروه که بسیاری ارتباط نزدیک برخی از 
آن ها با برخی نمایندگان مجلس و ارتباط این نمایندگان با وزارت 
کشور و طرح استیضاح وزیر کشور را عامل رد شدن چند گزینه 
پیشین می دانند، در یک گزینه با گروه حداکثری مقابل به اجماع 
برسند؟! مگر اینکه گزینه ای جامع الشرایط! باشد. گزینه ای که 
دل همه را به دست آورده و توان راضی نگه داشتن اغلب را در 

وی بتوان دید.
به هر شکل امید است؛ این گزینه که شنیده ایم سابقه فعالیت در 
دوره شهردار پرحاشیه کرج قبل از روی کار آمدن لیست امید را 
دارد، این بار همه را نا امید نکند. چون بدنه اصلاحات در البرز با 
دسته گل هایی که اعضای شورای شهر به آب داده اند دیگر توان 

ضربه خوردن را ندارد.
چه می دانیم، شاید هم خدا خواست و این گزینه جامع الشرایط و 

جوان توانست برای اصلاح طلبان آبرو داری کند.

خبر

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی - نوبت دوم
در پرونده کلاسه 960197 برای متهم بنام آقای امیرحسین منصوریان )پژمان( به 
اتهام مشارکت درآدم ربایی با وسیله نقلیه که رسیدگی به این موضوع به این شعبه 
ارجاع و وقت رسیدگی برای مورخه 97/9/5 ساعت 11:00 تعیین گردیده است. 
باعنایت به مجهول المکان بودن و عدم دسترسی به متهم در اجرای تبصره یک ماده 
394 از قانون آئین دادرسی دادگاهای عمومی وانقلاب در امور کیفری مصوب 92 
مراتب دو نوبت منتشر تا متهمین جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در دادگاه 
حاضر گردد . بدیهی است درصورت عدم حضور، مطابق مقررات رسیدگی غیابی به 

عمل خواهد آمد.  97/14919/ف
شعبه اول دادگاه کیفری یک استان البرز 

رو نوشت آگهی حصر وراثت
آقای مهدی یوسف حسینی دارای شناسنامه شماره 0019131704 به شرح داد خواست 
به کلاسه 97/1077/8 از این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح 
داده که شادروان مژده مقدم نیا بشناسنامه شماره 9005 در تاریخ 1397/6/17 اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- مهدی یوسف حسینی متولد 1375 ش ش 0019131704 فرزند احد پسر متوفی

2- فاطمه مقدم نیا متولد 1318 ش ش 1051 فرزند جمال مادر متوفی
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م  97/15495/ف
رئیس شعبه  شورای حل اختلاف کرج

ابلاغیه
خواهان ها 1- فاطمه میر جلیلی 2- سید احمد میر جلیلی 3- سید محمد میر جلیلی 
به طرفیت خواندگان مجهول المکان 1- لیلا شقاقی 2- بهمن طالبی 3- سکینه فرج پور 
ایزدچی دادخواست به شماره 9609982611300273 به شماره بایگانی 960304 مبنی 
بر تخلیه مطرح نموده که به شعبه 13 دادگاه حقوقی کرج واصل و موضوع به کارشناسی 
ارجاع و هیئت کارشناسی )3نفره( نظریه خود را در مورخ 97/6/10 تقدیم نموده است با 
توجه به مجهول المکان بودن و خواندگان پس از رویت به این شعبه مراجعه ضمن اخذ 

نظریه کارشناس چنانچه اعتراضی دارند ظرف یک هفته به این شعبه دادگاه ارائه نمایند.
97/15492/ف

منشی شعبه 13 دادگاه عمومی حقوقی کرج - محسن حاتمی
کرج - میدان نبوت - بلوار ملاصدرا - روبروی پارک نبوت- پلاک 124

رو نوشت آگهی حصر وراثت
خانم مینا بیده دارای شناسنامه شماره 805 به شرح داد خواست به کلاسه 970755/1 از 
این شورا درخواست گواهی حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان گرشاسب 
بیده بشناسنامه شماره 750 در تاریخ 1397/4/28 اقامتگاه دائمی خود بدرود زندگی گفته، 

ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به:
1- محسن پیروزان نیا ت ت 42/1/20 ش ش 190 نام پدر گرشاسب نسبت پسر

2- مجید بیده ت ت 47/8/1 ش ش 2574 نام پدر گرشاسب نسبت پسر
3- مینا بیده ت ت 44/3/8 ش ش 805 نام پدر گرشاسب نسبت دختر

4- مریم ملک محمدی ت ت 14/11/14 ش ش 687 نام پدر عزیز نسبت همسر
اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هر 
کسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف 

یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد%م  97/15493/ف
رئیس شعبه  شورای حل اختلاف اول

دادنامه
پرونده کلاسه 9509982612000609 شعبه 20 دادگاه عمومی حقوقي کرج تصمیم 

نهایی شماره 9709972612000376 
خواهان: شهرداری کرج با نمایندگی خانم فتانه ریاضی فرزند مجتبی به نشانی استان 

البرز - شهرستان کرج - کرج- میدان بلال بلوار بلال شهرداری مرکز 
خواندگان:  1. آقای محمدرضا محمدیان 2. خانم افسانه محمدیان 3. آقای مهدی 
محمدیان 4. آقای سیروس محمدیان 5. خانم پروانه محمدیان 6. خانم حاجیه برزگری 7. 

خانم مریم محمدیان 18 خانم نیره محمدیان همگی به نشانی مجهول المکان 
خواسته ها: 1. مطالبه خسارت دادرسی  2. الزام به تنظیم سند رسمی ملک  

رای دادگاه
در خصوص دادخواست شهرداری کرج به طرفیت خواندگان مهدی، افسانه، پروانه، 
محمدرضا، نیره، سیروس،مریم همگی محمدیان وحاجیه برزگری به خواسته الزام به 
تنظیم سند رسمی ملک شش دانگ رسمی پلاک ثبتی 705فرعی از 365 اصلی قطعه 
454 و خسارات دادرسی با توجه به محتویات و اوراق مندرج در پرونده و وصول پاسخ 
استعلام ثبتی به شماره 97/8/180 مورخ 97/1/1 که مالکیت مرتضی محمدیان بوده 
)مورث خواندگان( و خواندگان نیز دفاعی بعمل نیاورده اند لذا دادگاه خواسته خواهان را 
وارد و ثابت دانسته و به استناد مواد10-219-220-223-1258 از قانون مدنی و ماده 
198 از قانون آیین دادرسی مدنی حکم به الزام خواندگان به تنظیم سند رسمی و حضور 
در دفتر خانه و انتقال پلاک ثبتی فوق الاشاره به نام خواهان و نیز حکم به پرداخت هزینه 
های دادرسی در حق خواهان صادر و اعلام می نماید. رای صادره غیابی وظرف مدت 20 
روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و پس از آن ظرف مدت بیست روز قابل 

تجدیدنظر خواهی در دادگاه تجدیدنظر استان البرز می باشد.  97/15123/ف
دادرس شعبه 20 دادگاه حقوقی دادگستری شهرستان کرج - پاشائی

دادنامه
شاکی: آقای مهدی امیری فرزند ایرج به نشانی کرج حصارک پیشاهنگی خیابان 

نورمنش پلاک 616
متهم: اسماعیل محمدی فرزند رجبعلی به نشانی )مجهول المکان( 

اتهام: ایراد صدمه بدنی غیر عمدی بر اثر تصادف رانندگی با وصف نداشتن گواهینامه
پرونده کلاسه 9609982618100573 )شماره بایگانی شعبه 970317( شعبه 108 

دادگاه کیفری 2 کرج
رای دادگاه

در خصوص اتهام آقای اسماعیل محمدی فرزند رجبعلی 18 ساله دایر بر بی مبالاتی در 
امر رانندگی منجر به ایراد صدمات بدنی غیر عمدی نسبت به آقای مهدی امیری با وصف 
نداشتن گواهینامه موضوع کیفرخواست دادسرا با توجه به شکایت شاکی، نظریه افسر راهور 
، گواهی پزشکی قانونی و عدم حضور متهم در مراحل رسیدگی در دادسرا و دادگاه، بزه 
انتسابی به نامبرده محرز است لذا به استناد مواد 559 و 569 از قانون مجازات اسلامی 
مصوب 1392 متهم را به پرداخت چهار درصد دیه کامل از جهت ارش شکستگی استخوان 
تالوس مچ پای چپ، دو فقره چهار پنجم از یک پنجم از یک دوم دیه کامل به جهت 
شکستگی درشت نی و نازک نی پای چپ و یک ونیم درصد از دیه کامل به جهت ارش 
آسیب نسج نرم مچ پای چپ و چهار درصد از دیه کامل به جهت در رفتگی مچ پا در حق 
مصدوم محکوم می نماید و از جهت جنبه عمومی بزه به استناد ماده 717 قانون مجازات 
اسلامی مصوب 1375 نامبرده را به پرداخت یک میلیون ریال جزای نقدی در حق دولت 
محکوم می نماید. این رای غیابی و ظرف بیست روز پس از تاریخ ابلاغ قابل واخواهی در 
این دادگاه و سپس ظرف همین مدت قابل تجدیدنظرخواهی در دادگاه محترم تجدیدنظر 

استان البرز می باشد.  97/15494/ف
ابراهیم پیرزاده - رئیس شعبه 108 کیفری دو کرج

آگهی ابلاغ وقت رسیدگی - نوبت دوم
درپرونده کلاسه 960227 برای متهم بنام صابر افراز به اتهام آدم ربایی با وسیله 
نقلیه تهدید و ضرب وجرح عمدی با چاقوکه رسیدگی به موضوع به این شعبه ارجاع 
و وقت رسیدگی برای مورخ 97/9/5 ساعت 10:00 تعیین گردیده است . با عنایت 
به مجهول المکان بودن و عدم دسترسی به متهم و در اجرای تبصره یک ماده 394 
از قانون آئین دادرسی دادگاهای عمومی وانقلاب در امور کیفری مصوب 92 مراتب 
دو نوبت منتشر تا متهم جهت دفاع از اتهام انتسابی در وقت مقرر در دادگاه حاضر 
گردد . بدیهی است در صورت عدم حضور, مطابق مقررات رسیدگی غیابی به عمل 

خواهد آمد.   97/14920/ف
شعبه یک دادگاه کیفری یک استان البرز

ارائه مشاوره در خصوص راهکارهای سازمانی شبکه
تامین تجهیزات مختلف شبکه
طراحی شبکه و دیتاسنتر مطابق با استانداردهای بین المللی

ارائه خدمات اینترنت پر سرعت به صورت ارائه 
خدمات پهنای باند wireless و خدمات تکمیلی آن

اینترنت
فقط

شماره تماس:    ۷44۹6 ۰21    -    3۵6۹ ۰26

استاندار البرز در مراسم افتتاح مصلی شهر جدید هشتگرد:

حل معضلات شهر جدید را به جد در دستور کار قرار دادیم

مدیرکل مخابرات استان البرز ضمن تاکید بر لزوم 
بهره مندی از فضای مجازی در ترویج کتاب خوانی 
گفت: کتابداران با آگاهی و نگاهی دلسوزانه در حرفه 
خود، می توانند در پیشرفت نسل آینده کشور تاثیر به 

سزایی داشته باشند.
حمید همت زاده، مدیرکل مخابرات استان البرز در 
خصوص استفاده از فضای مجازی برای ترویج فرهنگ 
کتاب خوانی اظهار داشت: از نگاه مخابرات و با توجه 
به پیشرفت علوم ارتباطات در سطح کشور، یقینا 
استفاده از فضای مجازی در همه امور تسری یافته 
است. تکنولوژی دیجیتال، بوروکراسی اداری را کاهش 
داده است. در بحث علم و پژوهش و کارآفرینی نیز 

علم ارتباطات بسیار راهگشا بوده است.
کرد:حرفه  اضافه  البرز  استان  مخابرات  مدیرکل 
کتابداری و کتابخانه عمومی می تواند به بهترین شکل 
از تکنولوژی دیجیتال و بسترهای ایجاد شده توسط 
مخابرات استفاده کند. در گذشته، برای دسترسی به 

کتاب باید مسافتی طی می شد و در کتابخانه نیز برای 
جستجوی کتاب باید از برگه دان استفاده می کردیم. 
در حال حاضر با گسترش شبکه های مجازی و وب 
سایت هایی در موضوعات مختلف، به راحتی می توان 
هر کتاب و موضوعی را پیگیری و سند مورد نیاز را 
در تمام کتابخانه های متصل به شبکه جستجو کرد.

 وی اظهار داشت: امروز ناگزیر از استفاده از فضای 
معاصر،  دوران  در  ارتباطات  علم  هستیم.  مجازی 
با بالا بردن »تنوع«، »حق انتخاب« را  زیاد کرده 
شده  باعث  »تنوع«  ایجاد  با  مجازی  فضای  است. 

انحصارگرایی از بین برود.

 همت زاده با اشاره به جایگاه مخابرات در ترویج فرهنگ 
کتابخوانی گفت: مخابرات بسترساز و زمینه ساز فعالیت 
نهادهای اجتماعی و علمی است؛ پس از فراهم سازی 
زمینه های مناسب، نهادهای مرتبط باید از بستر ایجاد 
شده بهره برداری کنند. در حال حاضر مخابرات به 
دنبال استفاده از تکنولوژی های برتر و فیبر نوری به 
جای کابل مسی است. فیبر با پهنای باند و سرعت بسیار 

بالا، کیفیت و امنیت خوبی ایجاد می کند.
 مدیرکل مخابرات استان البرز در ادامه با اشاره به 
علاقه خود به کتاب، اظهار داشت: کتاب و کتابخوانی 
دوران  از  است.  من  شخصی  های  دغدغه  از  یکی 

کودکی با کتاب بزرگ شده ام و همیشه از مسیر 
مدرسه به کتابخانه عمومی می رفتم. خانم جمالی، 
مسئول و کتابدار کتابخانه عمومی با جذبه خود، من 
و امثال مرا به کتابخانه جذب کرد. رفتار و برخورد 
کتابدار، باعث شد من کتاب دوست شوم و تمام عمر 

با کتاب زندگی کنم.
 وی در ادامه با اشاره به اهمیت ایجاد علاقه و رغبت به 
کتاب و کتابخوانی توسط متولیان این عرصه، همچون 
کتابخانه های عمومی، آموزش و پرورش، صداوسیما و 
دیگر سازمان و ارگان های فرهنگی، خاطرنشان کرد: 
صاحبان صنایع، به طور مداوم به دنبال جذب مشتری 

هستند و در صورت از دست دادن بازار و مخاطبان 
خود، ضمن بررسی و تحلیل شرایط بازار، اقداماتی مانند 
تبلیغات، شناخت رقبا، بررسی نیاز جامعه و ... را در 
دستور کار خود قرار می دهند. کتابخانه های عمومی 
نیز، هرچند به دنبال منفعت مادی نیستند، باید علت 
کاهش مخاطب خود را بررسی کنند و برنامه ها و طرح 

های متفاوتی برای جذب مخاطب ارائه دهند.
همت زاده ضمن دعوت از مدیران و مسئولین استان 
برای گسترش فرهنگ کتابخوانی، خاطرنشان کرد: هر 
مدیری می تواند در محل کار خود یک کتابخانه ایجاد 
کند. با ایجاد کتابخانه در محیط کار، دسترسی به 

کتاب امکان پذیر شده و کارکنان و کارمندان به امانت 
گرفتن و خواندن کتاب ترغیب می شوند. اثر این کار 

ترویج فرهنگ کتابخوانی در جامعه است.

مدیرکل مخابرات استان البرز:

فضای مجازی باعث حذف انحصارگرایی در تمام زمینه ها شده است

توحید  وانشانی
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ویژه

بازی های  در  کشورمان  طلایی  پرتابگر 
بیشتر  من  اول  هدف  گفت:  پاراآسیایی 
کسب  تا  بود  پارالمپیک  رکورد  شکستن 

مدال طلا.
طلای  مدال  کسب  از  پس  امیری  حامد 
رشته پرتاب نیزه بازی های پاراآسیایی گفت: 

دست  به  را  مدال  این  سختی  شرایط  در 
آوردم. من آمده بودم رکورد پارالمپیک را 

بشکنم که به این هدف نرسیدم.
به  را  این مدال طلا  داد: کسب  ادامه  وی 
مربی خوبم تبریک می گویم و به جز آن 
می  تبریک  هم  را  جوکار  آقای  موفقیت 

افتخاری  کنار جوکار  دادن  مسابقه  گویم. 
بود که امروز نصیب من شد. او کاپیتان من 

و کاپیتان تیم ملی ما هستند.
امیری تصریح کرد: امروز شرایط من قبل 
از مسابقه به هم ریخت؛ 10 دقیقه مانده به 
آغاز مسابقه تشک صندلی من عوض شد 

این  در  برود.  بین  از  تمرکزم  باعث شد  و 
مسابقات در 3 ماده شرکت کردم و در هر 
سه با اعتبار آقای رضایی مربی ام حضور 
یافتم. دوست ندارم این آخرین مسابقه من 
باشد، اما دوست دارم با غرور ایرانی بودنم 

را فریاد بزنم.
قهرمان طلایی کشورمان خاطرنشان کرد: 
مسئولان باید تدابیر تازه ای بیندیشند که 
ورزشکار با آرامش روح و روان در مسابقات 

شرکت کند.

پرتابگر طلایی کشورمان در بازی های پاراآسیایی:

هدفم شکستن رکورد پارالمپیک بود تا کسب طلا

ملی پوشان گلبالیست کشورمان با پیروزی مقابل چین در 
فینال بازی های پاراآسیایی موفق به کسب مدال طلا شدند.

در حالی که سالن برگزاری این مسابقات مملو از تماشاگران 
چینی بود،گلبالیست های کشورمان با دفاع جانانه از دروازه 

ایران 8 گل به ثمر رساندند.
این بازی با نتیجه 8 بر 3 به پایان رسید و عنوان نخست 
و مدال طلای این رقابت ها توسط  شیرمردان گلبالیست 

کشورمان به دست آمد.

قهرمان طلایی پارادومیدانی کشورمان
با استفاده از تجربه پارالمپیک ریو

 طلا گرفتم

ریو  از مسابقات  پارادومیدانی کشورمان گفت:  قهرمان طلایی 
تجربه اندوزی کردم؛ آنجا یک اشتباه کردم و از تجربه آن استفاده 

کردم تا آن اشتباه اینجا تکرار نشود و طلا بگیرم.
پیمان نصیری قهرمان ماده 1500 متر در بازیهای پاراآسیایی 
بعد از کسب مدال با ارزش طلا گفت: رقابت سختی با دوندگان 
ژاپنی داشتم؛ سه ژاپنی بعد از من دوم تا چهارم شدند. آنها از من 
شناخت کافی داشتند و برای پیشی گرفتن از من برنامه ریزی 
داشتند، اما خدا خواست و من هر سه دونده ژاپنی را پشت سر 

گذاشتم.
وی افزود: برای این مسابقه تمرینات طولانی داشتم و جا دارد 
الان که این مدال را گرفتم از مربی عزیزم سجاد مرادی، کیانی و 
بهمن رضایی هم کمال تشکر را داشته باشم که برای این مدال 

من زحمات زیادی کشیدند.
نصیری گفت: از مسابقات ریو تجربه اندوزی کردم؛ آنجا یک اشتباه 
کردم و از تجربه آن استفاده کردم تا آن اشتباه اینجا در جاکارتا 
تکرار نشود و بتوانم مدال طلا را بگیرم. خوشبختانه جو خوبی در 
ورزشگاه حاکم بود و هم صبح هنگام مسابقه و هم بعد از ظهر 
هنگام دریافت مدال تماشاگران اندونزیایی بسیار نسبت به من 
لطف داشتند و مرا تشویق کردند و برای همین بعد از کسب مدال 

از آنها تشکر کردم و عکس یادگاری گرفتم.
قهرمان کشورمان در ادامه بیان داشت: الان ما در جو مسابقات 
آسیایی هستیم، اما به زودی این مسابقات تمام می شود و ما به 
شهر و دیار خودمان باز می گردیم و بعد از مدت کوتاهی بار 
دیگر غرق در مشکلات مان می شویم. از مسئولین ورزش کشور 
خواهش دارم قول هایی که بابت پاداش ها را دادند هرچه زودتر 
عملی کنند تا خستگی از تن ما ورزشکاران خارج شود. حداقل 
این پاداش ها قدری از مشکلات ما را در زندگی مان حل می کند.

خبر

قهرمان طلایی کاروان پاراآسیایی کشورمان 
گفت: خدا را شکر در این شرایط که واقعا 
مردم در سختی و استرس به سر می برند، 
توانستم 6 بار برای لحظه ای هم که شده آنها 

را خوشحال کنم و غم را از دل شان بردارم.
شاهین ایزدیار در پایان کارش در رشته شنای 
بازی های پاراآسیایی 2018 اندونزی گفت: 
فقط می توانم خدا را شکر کنم که با وجود 
این خستگی، در 6 روز و با وجود فشار فراوان 
توانستیم در 7 ماده مدال کسب کنم آن هم 

در شرایطی که فشار بالایی را تحمل کردم.
واقعا  داد:  ادامه  کشورمان  طلایی  ورزشکار 
این سطح،  در  ورزشکاری  که  است  سخت 
بخواهد این طور به بدنش فشار وارد کند و 
6 طلا هم بگیرد. خدا را شکر که بهترین 
ورزشکار پاراآسیایی شدم، خدا را شکر که این 
افتخار نصیب کاروان ایران شد. می خواهم 
از تمام کسانی که برایم زحمت کشیدند و 

دعایم کردند، به خصوص از همه خبرنگاران 
و عکاسانی که در این روزها در کنارم بودند، 
تشکر کنم. این همه انرژی مثبت باعث رقم  

خوردن 6 طلا شد.
بابت  اش  وعده  به  عمل  مورد  در  شاهین 
از  پیش  کرد:  اضافه  طلا،  مدال   6 کسب 
طلا  مدال  همین 6  روی  مسابقات،  شروع 
حساب کرده بودم. تمام برنامه ریزی ام این 
بود که بتوانم بهترین اتفاق ممکن را رقم بزنم. 
البته با احترام به همه هواداران فوتبال، تیم 
محبوب من پرسپولیس است و بخش زیادی 
از انگیزه هایم برای کسب 6 مدال طلا این بود 
که طرفدار پرسپولیس هستم. در حالت کلی 
می خواستم هر طور شده مردم ایران را شاد 
و خوشحال کنم و خدا را شکر که بهترین 

نتایج را گرفتم.
از ایزدیار در مورد تنها نشان نقره اش بین 6 
مدال طلا نیز پرسیدیم که این طور پاسخ داد: 

ثبت شدن این مدال نقره در کارنامه ام دلیل 
داشت؛ در ماده ای نقره گرفتم که تخصص 
رقیب قزاق بود؛ رشته او استقامت است. به هر 
حال یک ورزشکار نمی تواند هم در سرعت 
عالی باشد و هم در استقامت. من تمام مدال 
های نیمه استقامت را هم گرفتم و در 200 
متر هم قهرمان شدم، اما ورزشکار قزاقستانی 
در 400 متر رکوردهای بهتری نسبت به من 
دارد و چاره دیگری نداشتم. اگر می خواستم 
در آن 400 متر طلا بگیرم، ممکن بود یک 

مدال طلای دیگر را از دست بدهم.
بهترین ورزشکار پاراآسیایی 2018 جاکارتا 
ادامه داد: خدا را شکر که هم به مدال طلا 
رسیدم، هم به کاروان ایران کمک کردم و 
هم به عدد 6 که متعلق به پرسپولیس است 
دست یافتم. هر چه می خواستم را کسب 
کردم. انتخاب به عنوان بهترین ورزشکار این 
رقابت ها نیز افتخار بزرگ تری برای من بود. 

از حالا به بعد، برای چند روزی استراحت 
خواهم کرد؛ به محض بازگشت به ایران، به 
مشهد می روم و 2 روز آنجا می مانم. دو، 
سه هفته ای استراحت می کنم و بعد، زیر 
اقبالی  نظر مهدی ضیایی و محمدحسین 
تمرینات را شروع می کنم تا برای مسابقات 
جهانی آماده شوم. در آینده ای نه چندان 
دور نیز باید خود را مهیای پارالمپیک توکیو 

2020 کنم.
مدال  به خاطر  که  مثبتی  مورد جو  در  او 
هایش در ایران به راه افتاده، افزود: بله، از این 
ماجرا خبر دارم. خیلی ها در فضای مجازی 
به من پیام دادند و با این پیام ها، انرژی ام 
چند برابر شد. خدا را شکر می کنم در این 
شرایط که واقعا مردم در سختی و استرس به 
سر می برند، توانستم 6 بار برای لحظه ای 
هم که شده آنها را خوشحال کنم و غم را از 

دلشان بردارم.

شناگر ایران بهترین ورزشکار مسابقات پاراآسیایی

ایزدیار: هم قهرمان شدم، هم به 
قولم برای 6 طلا وفا کردم

تیم ملی گلبال مردان، طلایی شد

مراسم تشییع پیکر گزارشگر کهنه کار و 
پیشکسوت سیمای ایران دقایقی پیش در 

مسجد بلال باشکوه خاصی برگزار شد.
مراسم تشییع پیکر مرحوم بهرام شفیع، 
و  صدا  و  ورزش  ماندگار  و  ارزنده  چهره 
سیمای ایران صبح روز پنجشنبه در مسجد 

بلال صدا و سیما برگزار شد.
در این مراسم، چهره های مختلف و مدیرانی 
خانواده  و  سیما  و  ورزش، صدا  جامعه  از 
فوتبال حضور داشتند تا برای آخرین بار 
با این گزارشگر و تهیه کننده برنامه های 

ورزشی وداع داشته باشند.
حضور چهره های سرشناس ورزش ایران، 
طور  همین  سازمان  رتبه  عالی  مقامات 
همکاران و شاگردان او جلوه خاصی به این 

مراسم بخشیده بود.
پیکر مرحوم بهرام شفیع پس از بدرقه ای 
به یادماندنی و باشکوه، در باغ فیض تهران 

آرام گرفت.

آخرین  از  خمینی  روایت سیدحسن 
دیدارش با بهرام شفیع

آخرین  از  عکسی  انتشار  با  امام  یادگار 
مجری  شفیع،  بهرام  مرحوم  با  دیدارش 
صفحه  در  صداوسیما  ورزشی  برنامه های 
وی  از  خاطره ای  بیان  به  اینستاگرامش 

پرداخت.
متن کامل یادداشت اینستاگرامی سیدحسن 

خمینی به شرح زیر است:
پنجشنبه قبل بود که بعد از مدت ها مرحوم 
آقای بهرام شفیع را در حرم امام دیدم. دیدار 
طولانی و شیرینی بود. ایشان پسرخاله پدرم 
بود و به همراه دو دایی خویش که دایی های 
آورده  تشریف  هستند،  هم  پدرم  مرحوم 
برنامه  و  شصت  دهه  سال های  از  بودند. 
»ورزش و مردم« و قصه های مختلف سخن 
رفت. از فرزندش که معلوم بود به او می نازد 
هم سخن می گفت. قرار بود یکشنبه مطلبی 
را از من جویا شود که تلفن نزد. دیروز خبر 

تلخ درگذشتش را شنیدم. خدا ایشان را 
با اولیاء خود محشور گرداند و به خانواده 

محترمشان صبر و اجر عنایت فرماید.
عاشقان در زندگی دنبال مرهم نیستند
دردِ بی درمان شان را مرگ درمان می کند

اندوه  در  ملی پوشان  و  کی روش 
درگذشت بهرام شفیع

اردو  در  بازیکنان  و  ملی  تیم  سرمربی 
و  خوش نام  مجری  ناگهانی  درگذشت 

باسابقه تلویزیون را تسلیت گفتند.
به دنبال انتشار خبر درگذشت بهرام شفیع، 

اعضای تیم ملی پیام تسلیتی صادر کردند. 
متن این پیام بدین شرح است:

و  مجری  پیشکسوت،  ناگهانی  درگذشت 
تهیه کننده توانمند صدا و سیما و برنامه 
وزین و قدیمی ورزش و مردم شوک آور و 

دردناک بود.
سرمربی، اعضا و بازیکنان تیم ملی فوتبال 
بزرگ  جامعه  به  را  ضایعه  این  کشورمان 
ورزش تسلیت عرض کرده و از خداوند منان 
برای این عزیز از دست رفته علو درجات و 
برای بازماندگان و خانواده محترم ایشان صبر 

و شکیبایی مسئلت دارد.

وداع مردم، مسئولان و ورزشکاران با زنده یاد بهرام شفیع

خداحافظ  استاد

سیامند رحمان: امیدوارم رکوردی 
تاریخی را در توکیو ثبت کنم

قویترین پاراوزنه بردار بازی های پاراآسیایی جاکارتا گفت: توانایی 
جابه جایی رکورد جهان را هم داشتم اما با صلاحدید مربیان این 

کار را نکردم.
سیامند رحمان بعد از کسب مدال طلای دسته فوق سنگین 
رقابت های پاراوزنه برداری بازی های پاراآسیایی جاکارتا گفت: 
خوشحالم که علاوه بر کسب مدال طلا موفق به شکستن رکورد 
مسابقات هم شدم البته توانایی جابه جایی رکورد جهان را هم 

داشتم اما با صلاحدید مربیان این کار را نکردم.
وی درباره برنامه اش برای آینده گفت: تمام تمرکزم موفقیت در 
پارالمپیک 2020 توکیو است و امیدوارم آنجا بتوانم یک رکورد 

تاریخی و ماندگار را ثبت کنم.
قویترین پاراوزنه بردار بازی های پاراآسیایی جاکارتا در خصوص 
مواجه شد،  برای رکوردشکنی  مربیان  با ممانعت  وقتی  اینکه 
چه واکنشی داشت، عنوان کرد: به تصمیمات کادر فنی احترام 
می گذارم؛ شاید ضروری نبود وزنه بالاتری بزنم؛ شاید بدلیل این 
بود که آسیب نبینم. البته خیلی آماده تر از پارالمپیک ریو بودم، 

اما کادرفنی صلاح ندید وزنه بیشتری بزنم.
رحمان در خصوص اینکه چه وزنه ای را می تواند بزند عنوان 
کرد: این محرمانه است )باخنده( اما توانایی ثبت رکورد بالاتری 

از پارالمپیک ریو داشتم.

آسترکی: بهترین عملکرد تاریخ 
بازی ها را رقم زدیم

 
مربی تیم ملی پاراوزنه برداری گفت: از عملکرد تمام بچه ها رضایت 

داشتیم چون بهترین عملکرد تاریخ بازی ها را رقم زدیم.
در  کشورمان  برادران  وزنه  عملکرد  درباره  آسترکی  غلامرضا 
بازیهای پاراآسیایی جاکارتا گفت: در تمام اوزان موفق به کسب 
مدال شدیم. 4 مدال طلا، 4 نقره و 2 برنز که عملکردی عالی را 

به نمایش گذاشتیم.
وی ادامه داد: البته با توجه به اینکه در برخی اوزان 2 نماینده 
داشتیم نمی توانستیم بیشتر طلا بگیریم، هر چند مدال نقره مان 
مسجل بود. از عملکرد تمام بچه ها رضایت داشتیم چون بهترین 
عملکرد تاریخ بازی ها را رقم زدیم. در دوره های قبل هم این 

تعداد طلا نگرفته بودیم و از طرفی تمام بچه ها مدال گرفتند.
مربی تیم ملی پاراوزنه وزنه برداری تصریح کرد: از تمام افرادی که 
ما را حمایت و کمک کردند به خصوص اهالی رسانه و مسئولان 
فدراسیون و کمیته ملی پارالمپیک و مردم عزیز ایران تشکر 

می کنم.

اخبار

ناکامی های اکسین البرز ادامه دارد

هفته هفتم لیگ آزادگان با پیروزی شاهین شهرداری بوشهر و 
توقف کارون اروند خرمشهر پایان یافت.

 هفتم لیگ دسته یک با برگزاری دو بازی دیگر به اتمام رسید. در 
بازی اول دیدار دو تیم شاهین شهرداری بوشهر و اکسین البرز، 
با نتیجه یک بر صفر به سود شاهین شهرداری بوشهر به پایان 
رسید تا شاگردان محمود فکری موفق به کسب سه امتیاز این 
مسابقه شوند و اکسین البرز همچنان به روند نزولی و حاشیه های 

خود ادامه دهد.
بازی بعد و دیدار دو تیم کارون اروند خرمشهر و شهرداری ماهشهر 
هم با تساوی بدون گل به پایان رسید تا دو تیم ورزشگاه نفت و گاز 

اروندان خرمشهر را با کسب یک امتیاز ترک کنند.

خبر

عادل فردوسی پور:
 چیه این زندگی واقعا؟

عادل فردوسی پور جملاتی را 
درباره بهرام شفیع گزارشگر و 
مجری فقید و باسابقه تلویزیون 

بیان کرد.
عادل فردوسی پور که همواره 
خودش را شاگرد بهرام شفیع 
دانسته و بارها از حمایت های 
فقید  و  محبوب  مجری  این 
سخن گفت، بعد از درگذشت 
او گفت و گویی را با برنامه حالا 
خورشید با تهیه کنندگی و اجرای رضا رشیدپور انجام داد و از 

خصیصه های شفیع گفت.
باره گفت: ما دهه پنجاهی ها در دوران  این  فردوسی پور در 
نوجوانی تمام امیدمان این بود که یکشنبه شب ها پای تلویزیون 
بنشینیم و ورزش و مردم ببینیم. ما عاشق آن 10 دقیقه آخر 
برنامه بودم که فوتبال های خارجی را پخش می کرد و واقعا یک 

هفته برای تماشای این برنامه صبر می کردیم.
وی ادامه داد: گزارش های خاطره ساز آقای شفیع همیشه جذاب 
است؛ گزارش دربی فرانسه در سال 1986 که من آن زمان 12 
ساله بودم را همیشه به یاد دارم و دربی های ماندگاری که او 

گزارش کرد هم از ذهنم پاک نمی شود.

خبر

تصویری مراسم بزرگداشت بهرام شفیعگزارش 
مراسم بزرگداشت مرحوم بهرام شفیع مجری و گزارشگر ورزشی با سابقه رسانه ملی، با حضور جمعی از مدیران و دست اندرکاران برنامه های ورزشی صدا و سیما و چهره  های مطرح ورزشی در مسجد بلال سازمان صداوسیما برگزار شد.
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این  والیبال  ملی  تیم  زن  سرعتی  موسوی،  محمد 
فصل با هیچ تیمی قرارداد امضا نکرده و خانه نشین 
شده است. وی درباره این خانه نشینی می گوید لیگ 
طولانی شده است و شاید بازی نکردن بهتر از بازی 

کردن باشد.
حال لیگ برتر والیبال به قدری خراب است که سید 
محمد موسوی، ستاره والیبال ایران و جهان هنوز تیمی 
برای خود انتخاب نکرده و به گفته خودش احتمال دارد 

حداقل تا نیم فصل در تیمی بازی نکند.
محمد موسوی در خصوص اینکه آیا با تیمی قرارداد 
امضا کرده است یا خیر اظهار داشت:»هنوز با تیمی به 
توافق نرسیده ام و اگر اوضاع همینگونه باشد احتمال 
دارد حداقل تا نیم فصل بیرون بمانم. فکر می کنم این 
موضوع از نظر فنی شاید، اما از نظر مالی مشکلی برایم 
ایجاد نکند. ضمن اینکه باید این موضوع را هم در نظر 
گرفت که آقایان زمان برگزاری لیگ را هم طولانی تر 
همچون  ایران  والیبال  برتر  لیگ  شرایط  کرده اند. 
مسابقات جام رمضان شده است و حتی شاید بازی 

نکردن در لیگ برتر بهتر از بازی کردن باشد.«
درخصوص  ایران  والیبال  ملی  تیم  سرعتی زن 
پیشنهادهای خارجی اش خاطرنشان کرد:»از چند تیم 
اروپایی پیشنهادهای جدی داشتم، اما خودم دوست 
به گونه ای شد که  بمانم و شرایط  ایران  داشتم در 
پیشنهاد آنها را از دست دادم. هنوز هم اگر پیشنهاد 

خوبی به دستم برسد حاضرم بازی کنم، اما به خوبی 
می دانم که شرایط تیم ها هم سخت شده است.«

وی درخصوص اینکه اگر امسال در لیگ بازی نکند، 
نگران وضعیت فنی و مالی خواهد بود یا خیر، تصریح 
کرد:»من کارهایی خارج از والیبال دارم. از قبل فکر 
این روزها را کرده بودم و می دانستم که تا 40 سالگی 
نمی توان والیبال بازی کرد. نگرانی مالی ندارم و می توانم 
در مدتی که از والیبال دور هستم به کارهای خودم 

برسم.«
موسوی درمورد اینکه فدراسیون و برنامه ریزی هایش 
تصریح  است،  موثر  اتفاقات  این  روی  چقدر 
در  مدیریت  می کند.  کار  بد  واقعاً  کرد:»فدراسیون 
فدراسیون ضعیف شده است. شاید جالب باشد نکاتی 
را بگویم که همه بدانند. زمانی که ما عازم مسابقات 
قهرمانی جهان شدیم و در مرحله مقدماتی 4 پیروزی و 
یک شکست کسب کردیم هیچ کدام از بازیکنان حرفی 
از پاداش نزد. ما به خوبی می دانیم که بازی کردن در 
تیم ملی برای هر بازیکنی افتخار است، اما می دانید 
چگونه راهی بلغارستان شدیم؟ در سال های اخیر تیم 
ملی والیبال همیشه از طریق CIP سفر می کرد، اما 
امسال ما هم مانند سایرین از ترمینال عادی سوار 
هواپیما شدیم. چند ساعت معطل تحویل بار بودیم 
برای  و  داشتند  لطف  ما  به  هم  مردم  اینکه  ضمن 
گرفتن عکس یادگاری سمت ما می آمدند و شرایطی 

برای استراحت نداشتیم. پیش از سفر هم آخرین وعده 
غذایی ما »کتلت« بود!«

سرعتی زن تیم ملی والیبال ایران ادامه داد:»صرفه جویی 
کردن فقط این نیست پرواز بیزینس نگیرند و غذای 
ارزان به ورزشکاران بدهند. من معتقدم که هزینه برای 
تیم ملی در هر رشته ای به تیم شخصیت می دهد، 
کلاس و سطح تیم را بالا می برد. شاید کمی عجیب 
باشد، اما میوه، لیمو ترش، سس و برخی دیگر از مواد 
غذایی از تغذیه ما کم شده بود. متاسفانه آقایان از 
برندهایی خرید می کردند که اصلاً مشخص نبود چه 
هستند و حتی گاهی ما به سالم بودن آنها هم شک 
داشتیم! وقتی برای کسی مهم نیست که چه اتفاقی 
در حال رخ دادن است چگونه می توان این فشارها را 

تحمل کرد.«
بلغارستان  به  سفر  کرد:»برای  خاطرنشان  موسوی 
برخلاف تمام دوره های گذشته به بازیکنان »پول تو 
جیبی« داده نشد. من این اقدامات را نوعی بی احترامی 
می دانم وگرنه هیچ کدام از بازیکنان محتاج اندک پولی 
که در سفرها داده می شود نیستند. تیم ما در مرحله 
مقدماتی 4 پیروزی و یک شکست کسب کرد و انتظار 
داشتیم از ما حمایت شود، اما نه کسی به سراغ مان آمد، 

نه تلفنی زده شد و نه حتی قولی داده شد!«
وی در پاسخ به این سوال که چرا این صحبت ها را 
همان زمان هیچ بازیکنی مطرح نکرد، گفت:»واقعیت 

این است که بازیکنانی مثل من دیگر حوصله این 
حرف ها را ندارند و بازیکنان جوان تیم هم که شاید 
درست تر هم همین باشد که گلایه ای نکنند. واقعاً 
شرایط اصلاً مانند گذشته نیست. در پروازهای طولانی 
با قد و قواره ای که بازیکنان والیبال دارند واقعاً سخت 
است که در اکونومی بنشینند. بعد از هفته دوم لیگ 
چون  نداشتم،  بازی  توان  واقعاً  آرژانتین  در  ملت ها 
زانویم متورم شده بود و بسیار درد می کرد که حاصل 
پروازهای طولانی در شرایط سخت بود. برای برگشت 
از آرژانتین به ایران هم حدود هزار یورو از جیبم دادم 
تا بلیتم را تغییر داده و در شرایط راحت تری بتوانم به 
ایران بازگردم. به هر حال هرکسی توانی دارد و تا یک 

جایی می تواند صبر کند.«
خاطرنشان  ایران  والیبال  ملی  تیم  سرعتی زن 
که  بودیم  ملی  تیم  اردوی  در  پیش  کرد:»چندی 
دیدم آشپزها در حال تهیه الویه هستند. تمام مواد 
را ترکیب کرد و زمانی که می خواست سس را اضافه 
کند بوی بدی فضا را پر کرد. متاسفانه از سسی 
استفاده کردند که هیچ برند و تاریخ و مشخصاتی 
نتوانستم  بود که من  بد  آنقدر  نداشت و بوی آن 
تحمل کنم و از آشپزخانه خارج شدم. زمانی که 
هرچه  که  خواستم  آنها  از  هم  دیدم  را  بازیکنان 
خواستند بخورند، اما حداقل الویه را نخورند. زمانی 
که از علت استفاده از آن سس را جویا شدم به من 

گفتند که قیمت این سس یک سوم سس های دیگر 
با برند معتبر است و از ما خواسته اند که چون ارزان تر 

است از این استفاده کنیم!«
وی افزود:شاید مطرح کردن این صحبت ها خنده دار 
باشد، اما واقعیت والیبال ما این شده است. یک مثال 
موز  تمرین یک  در  معمولاً  بازیکن  هر  بزنم؛  دیگر 
می خورد، اما این اواخر موزهایی خریداری می شد که 
سیاه بودند و واقعاً بازیکنان به آن نگاه هم نمی کردند. 
این کار آقایان اسراف است. شاید بهتر بود آقایان کمتر، 
اما حداقل سالم و با کیفیت می خریدند. شاید خوردن 
موز تاثیری چندانی روی بازی من نداشته باشد و اگر 
موز نخورم قطعاً نمی میرم، اما از نظر روانی تاثیر زیادی 
روی بازیکنان دارد، چون بازیکنان احساس می کنند 
کسی به فکرشان نیست. شرایط خیلی بد است؛ پول 
نیست و کسی هم حمایت مان نمی کند. به عنوان 
مثال پای سامان فائزی پیچید، عفونت کرد، کارش به 
جراحی کشید و قرارداد باشگاهی اش هم مبهم شد 
و شاید خانه نشین شود. وقتی این بازیکن شرایط را 
می بیند با خودش می گوید وقتی کسی سراغی از من 
نمی گیرد و به فکر من نیست، چرا باید خودم را اینقدر 

اذیت کنم.«
ملی  داشت:»تیم  اظهار  موسوی  سیدمحمد 
والیبال ایران از نظر فردی و تاکتیکی بین 6 تا 
10 تیم برتر جهان است. اگر روزی تیم ملی نتایج 

درخشانی گرفت به دلیل حمایت های بی دریغ 
فدراسیون، توجه مسئولان و دلگرمی های مردم 
حالا  اما  بود،  کرده  پیدا  شخصیت  ما  تیم  بود. 
ناامید  همه  و  است  سقوط  حال  در  فدراسیون 
خیلی  برایم  که  شنیده ام  موضوعاتی  هستند. 
به  توجه  با  که  می گفتند  آقایان  است؛  عجیب 
شرایط کنونی ممکن است ما نتوانیم حتی بلیت 
اکونومی هم بگیریم و در نتیجه امکان دارد ایران 
آینده  سال  ملت های  لیگ  در 
حضور نداشته باشد. توقع ما 
از فدراسیون خیلی بیشتر 
اعتراف  باید  اما  بود، 
رو  والیبال  که  کنیم 

به سقوط است.«

»امباپه« قهرمان جهان شده، اما »مسی« نه!
دیدیه دشان، سرمربی مشهور فرانسوی در گفتگویی که با لاگازتا دلو اسپرت داشته 

این چنین گفته است: مسی و امباپه دو بازیکن کاملا متفاوت هستند. بزرگ ترین 
تفاوت این دو بازیکن این است که امباپه توانسته قهرمانی جام جهانی را تجربه کند و 

مسی هنوز به این رویا دست پیدا نکرده است.  

عضلات ران محمد صلاح دچار کشیدگی شده است
به گفته کمک مربی تیم ملی مصر، مصدومیت محمد صلاح در جریان پیروزی این 

تیم مقابل سوازیلند، جدی نیست. بررسی های اولیه نشان می دهد عضلات ران او 
پاره نشده و فقط دچار کشیدگی شده است؛ در صورت پارگی عضله، بهبود چنین 

مصدومیتی حداقل سه هفته زمان می برد.

ضرر 126 میلیون یورویی میلان در یک سال گذشته
میلان به تازگی ترازنامه مالی خود در یک سال گذشته را منتشر کرده است. بنا بر 

این گزارش، میلان 126 میلیون یورو ضرر کرده است. مارکو فاسونه و ماسیمیلیانو 
میرابلی در این مدت بازیکنان زیادی را خریداری کردند و نتایج مورد انتظاری را کسب 

نکردند. حالا باشگاه میلان در اختیار الیوت قرار گرفته است.

بازگشت وحید محمدزاده به تمرینات ذوب آهن
وحید محمدزاده بازیکن مصدوم تیم فوتبال ذوب آهن اصفهان به دلیل مصدومیت 

مدتی از این تیم دور بود. محمدزاده روز گذشته به تمرینات گروهی ذوب آهن 
بازگشته است. ذوب آهن در هفته نهم لیگ برتر میهمان تیم سپیدرود رشت است 

که این بازی روز جمعه 27 مهر برگزار می شود.

تمرین تیم ملی فوتبال امید در ورزشگاه کارگران برگزار شد
تمرین تیم فوتبال امید روز گذشته در ورزشگاه کارگران انجام شد. کادر فنی 
بازیکنان را به دو گروه تقسیم کرد که تمرین گروه اول از ساعت 14 تا 15:30 

و تمرین گروه دوم از ساعت 15:30 تا 17 برگزار شد. نکته جالب توجه حضور 
پرانرژی کرانچار و دستیارانش در طول یک تمرین پرفشار بود.

وینفرد شفر به تهران بازگشت
وینفرد شفر، سرمربی استقلال پس از پیروزی مقابل نفت مسجد سلیمان در دیدار 

معوقه هفته ششم لیگ برتر، ایران را ترک کرد و راهی آلمان شد تا از تعطیلات 
استفاده کند. پس از 3 روز حضور در آلمان، شفر دقایقی پیش به تهران بازگشت. وی 

از فردا در تمرینات تیم حاضر می شود.

از ایران تا جهان فوتبال
بعضی ها داغشو دوست دارن 

اوزیل به تمرینات آرسنال بازگشت
مسوت اوزیل دومین بازی فصلش را هم مقابل فولام از دست داد. جایی که توپچی 

ها توانستند با دست پر به خانه برگردند. حالا هافبک آلمانی به تمرینات آرسنال 
بازگشته است. اینزلی نایلز نیز پس از یه شکستگی کوچک استخوان ساق پا، تمرینات 

خود را با تیم آغاز کرده است.

کناره گیری مارکو فان باستن از سمت ریاست کمیته فنی فیفا
با اعلام فیفا، مارکو فان باستن با هدف نزدیک تر بودن به خانواده اش در آمستردام، 

به صورت مسالمت آمیز از این نهاد جدا می شود. او گفت:»پس از دو سال خوب و 
جالب، تصمیم گرفتم به کار خود در فیفا پایان بدهم تا بتوانم وقت بیشتری را همراه 

با خانواده ام در آمستردام سپری کنم.«

نیش دنیای هوادار
ایران از فوتسال المپیک حذف شد!

***
المپیک خود از  ملی پوشان فوتسال در آخرین دیدارشان در 
ساعت 00:30 بامداد روز یکشنبه 22 مهر ماه به مصاف تیم 
کاستاریکا می روند. با توجه به نتیجه ای که در این بازی رقم 
خورد تیم ایران در جایگاه سوم قرار گرفته و از صعود به مرحله 
بعد بازمانده است؛ خوشم میاد که کلا ورزش »گروهی« به ما 

ایرانیا نیومده.

عکس روز
پس از اومتیتی، فرمائلن هم مصدوم شد!

***
بدبیاری های آبی اناری پوشان در فصل جاری تمامی ندارد. پس از 
اومتیتی، توماس فرمائلن، مدافع میانی بلژیکی بارسلونا در جریان 

پیروزی تیم کشورش مقابل سوئیس مصدوم شد.
توماس فرمائلن در دقیقه 73 پس از دردی که از ناحیه ران پای 
راستش احساس کرد، تعویض شد و مستقیما به رختکن رفت. چهره 

فرمائلن نشان از ناامیدی بزرگ او داشت.

سران  نورماگمدف  حبیب 
UFC را به خروج از این 

نهاد تهدید کرده است.
 ،BT Sport به گزارش
کمربند  نورماگمدف 
در  خود  قهرمانی 
 UFC وزن  سبک 
گذشته  شنبه  را 
دادن  شکست  با 
کانر مک گرگور در راند 
حفظ  چهارم 

بلافاصله  که  روسی  مبارز  این  کرد. 
پس از پایان مسابقه یاد شده به تیم 
پستی  در  کرد،  حمله  گرگور  مک 
اینستاگرامی نوشته است:»می خواهم 
از یو اف سی بپرسم چرا وقتی تیم 
آن ها به اتوبوس حمله کردند و چند 
نفر را مجروح کردند، کسی را اخراج 
نکردید؟ ممکن بود کسی را در آنجا 
به  بکشند. چرا کسی درباره توهین 
سرزمین، مذهب، ملت و خانواده من 
وقتی هر دو  نمی گوید؟ چرا  چیزی 
تیم با هم درگیر شدند، باید )فقط( 
تیم مرا تنبیه کنید؟ اگر بگویید من 
این جریان را شروع کردم، با شما 
مخالفت خواهم کرد چون من 
چیزی را تمام کردن که او 
هر  در  بود.  کرده  شروع 
صورت مرا جریمه کنید؛ 

زوبیرا توخوگوف ربطی به این ماجرا 
ندارد. اگر فکر می کنید ساکت خواهم 
ماند، در اشتباه هستید. مبارزه زوبیرا 
را لغو کردید و می خواهید او را تنها به 
خاطر ضربه زدن به کانر اخراج کنید. 
اما فراموش نکنید که این کانر بود که 
اول برادر مرا زد، فقط کافی است تا 
به  اگر تصمیم  را چک کنید.  ویدیو 
بدانید  باید  پس  گرفته اید،  او  اخراج 
که مرا هم از دست خواهید داد. ما 
در روسیه هیچگاه برادران مان را تنها 
برادرم  با  انتها  تا  من  و  نمی گذاریم 
پیش خواهم رفت. اگر هنوز تصمیم 
نکنید  فراموش  دارید،  او  اخراج  به 
قرارداد لغو شده مرا هم برایم بفرستید 
چون در غیر این صورت خودم آن را 
دیگر:  چیز  یک  و  کرد.  خواهم  لغو 
دریغ  من  از  که  را  پولم  می توانید 

می کنید، نزد خود نگه دارید. سرتان 
با آن خیلی شلوغ است، امیدوارم در 
گلوی تان گیر نکند. ما از افتخار خود 
چیز  مهم ترین  این  و  کردیم  دفاع 
است. قصد داریم تا انتها پیش برویم. 

#برادران«
گفتنی است که حبیب پس از پایان 
مسابقه خود به سمت دیلون دنیس، 
یورش  گرگور  مک  تیم  اعضای  از 
ابوبکر  اندکی بعد مک گرگور و  برد. 
نورماگمدف )پسر عموی حبیب( قصد 
خروج از اکتاگون را داشتند که یک 
درگیری بین آن ها پیش آمد و پس 
از مشت مبارز ایرلندی به ابوبکر، او نیز 
به مک گرگور زد. سپس دو  مشتی 
تن از اعضای تیم نورماگمدف یعنی 
تورخوگوف و اسد امیرآقائف به مک 

گرگور حمله کردند.

UFC پس از جنجال بزرگ در

حبیب نورماگمدف: مگر به من توهین نشد؟ امیدوارم پولم در گلوی تان گیر نکند!

سوژه  روز
اشک های بشار رسن

***
درست در ثانیه ای که تابلوی تعویض بشار رسن ستاره جوان خط 
هافبک تیم ملی عراق بالا رفت، او با چهره ای ناراحت و با سری 
پایین به سمت خط عرضی حرکت کرد، در حالی که یکی دو هم 

تیمی برای دلداری دادن دستی بر شانه او کشیدند.
بشار رسن هافبک تیم ملی عراق و عضو باشگاه پرسپولیس ساعتی 
پیش از مسابقه حساس و تاریخی عراق مقابل آرژانتین مادر بیمار 

خود را از دست داده بود و تازه از این خبر مطلع شده بود.

نه کسی به سراغ مان آمد، نه تلفنی زده شد و نه حتی قولی داده شد!

محمد موسوی: والیبال رو به سقوط است!

تیم ملی والیبال ایران از 
نظر فردی و تاکتیکی بین 

6 تا 10 تیم برتر جهان 
است. اگر روزی تیم ملی 

نتایج درخشانی گرفت به 
دلیل حمایت های بی دریغ 

فدراسیون، توجه مسئولان و 
دلگرمی های مردم بود. تیم ما 

شخصیت پیدا کرده بود، اما 
حالا فدراسیون در حال سقوط 

است و همه ناامید هستند. 


